

Decaying Days The Unknown Beyond

Stil: Metal | Kat.-Nr.: TZ2032 | Label: Timezone
Format: CD

| Vertrieb: Timezone Distribution



Track Listing:

- 01 Aeons Of Slumber
- 02 A Distant Memory
- 03 Into Your Eyes
- 04 Reflections
- 05 Embracing Solitude
- 06 Time Takes Away
- 07 Falling Down
- 08 The Unknown Beyond

Komplexe Arrangements und vielseitige Vocals

Decaying Days aus Münster sind seit 2015 im aktuellen Lineup aktiv und veröffentlichen mit „The Unknown Beyond“ ihren zweiten Longplayer. Ursprünglich von der Melancholie und Melodik des finnischen Death/Doom angetrieben, wurde das Songwriting in den letzten Jahren ausdifferenziert. Komplexere Arrangements und Harmonien vereinen sich mit elegischen Leadgitarren und vielseitigen Vocals von tiefen Growls bis zu mehrstimmigem Klargesang. „The Unknown Beyond“ trägt seine atmosphärische Ausstrahlung im Namen – die unbekannte Zukunft, die Unvorhersehbarkeit des Lebens, für die jeder Mensch seine persönliche Interpretation finden wird.

Album: The Unknown Beyond

Artwork: Jeff Grimal

Recording und Produktion: Peter Lagoda

Genre: Progressive Death/Doom, Melodic Death

Diskographie:

(2013) „Demo“

(2017) „Fire of a thousand suns“

(2020) „The unknown beyond“

Hannes Bürger: Bass
Nico Ehlers: Drums
Manuel Klein: Vocals
Daniel Maurer: Gitarre
Tobias Müller: Gitarre, Vocals

--- ---

Decaying Days from Münster are playing in their current lineup since 2015 and release their second longplayer „The unknown beyond“ in 2020. Initially driven by the melancholy and dark energy from finnish-death doom, the last years of songwriting expanded the versatility of their universe of sound. More complex arrangements and harmonies unite with plaintive lead guitars and diverse vocals from intense growls to polyphonic clean singing. „The unknown“ carries a unique atmospheric radiance in its' name – the unknown future, the unpredictability of life, where every human can find his personal interpretation.

